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   Komisia územného plánovania a životného prostredia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 23.11.2020  

Číslo: 02928/2020/ORRUPŽP-  

Vybavuje: Ing. Ľudmila Sekeráková 
e-mail:ludmila.sekerakova@vucke.sk 

telefón: 055/6196654 
  

 

ZÁPISNICA 

 

z 18. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 23.11. 2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 208 (1. poschodie).  

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o poskytovaní dotácií 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023 

5. Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne záväz-

ného nariadenia Košického samosprávneho kraja č.  8/2008 a č. 5/2014 

6. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a  sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2019    

7. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu v oblasti podpory envirovýchovy v rámci 

Operačného programu Kvalita životného prostredia 

8. Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2021 

9. Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického sa-

mosprávneho kraja 

10. Návrh Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  na  

I. polrok 2021 

12. Informácia SVP, š.p. OZ Košice o priebehu povodní na rieke Hornád z októbra 2020 

a o protipovodňových opatreniach 

13. Aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, INOBAT, Strategický 

park Haniska, agrokruhy, krajská futbalová liga) 

14. Návrhy, podnety, požiadavky 

15. Rôzne 

16. Záver 
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 18. rokovanie 

komisie. Upozornil prítomných o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na 

začiatku rokovania prítomných 13 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a teda komisia 

bola  uznášaniaschopná.  

Návrh programu rokovania komisie bol vopred  zaslaný všetkým členom komisie e-mailom.  

 

Záver: 

Neboli predložené žiadne návrhy na doplnenie programu. Predseda komisie požiadal členov 

komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 27/2020 

Komisia schválila  program 18. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 13 

Za: 13                                         Proti:0                                       Zdržal sa:0  

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 18. rokovania komisie je schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

1. Požiadavka 

Predseda komisie požiadal pána poslanca Ing. Františka Petra, aby v klube riešili neúčasť pos-

lanca Ing. Štefana Staška.   

 

Plnenie: Predseda komisie informoval, že došlo k nedorozumeniu. Ing. Štefan Staško nie je 

členom klubu, v ktorom je pán poslanec Ing. František Petro. JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

informoval prítomných, že požiadavku bude riešiť individuálne s príslušným klubom, 

v ktorom je poslanec členom.  

 

2 Požiadavka: 

Predseda komisie požiadal vedúceho odboru SO pre IROP Ing. Ľubomíra Gerdu, aby sa zú-

častnil najbližšieho rokovania komisie ÚPaŽP. Členovia komisie požadujú informácie 

z odboru SO pre IROP: čo odbor robí, akú má personálnu obsadenosť, aké majú zamestnanci 

vzdelanie a prax, platové zaradenia, koľko projektov posúdia za rok.  

 

Plnenie: Ing. Ľubomír Gerda informoval prítomných:  

 SO pre IROP – Implementácia projektov v rámci IROP. V súčasnosti prebieha fáza 

kontroly VO a implementácie projektov v praxi.  

 Celkový počet zamestnancov je 13. Jedna zamestnankyňa je na materskej dovolenke.  

 Vzdelanie a prax – každý zamestnanec má vysokoškolské vzdelanie v konkrétnej 

oblasti.  

 Platové zaradenie – Informácie o platových podmienkach nemôže poskytnúť, keďže 

na SO pre IROP nie sú mzdy zamestnancov kategorizované podľa platových tabuliek.  
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 Koľko projektov posúdia za rok – V súčasnosti je na SO pre IROP podpísaných 93 

zmlúv, pričom evidujú 203 žiadostí. Aktuálne prebieha kontrola a implementácia 

projektov. 

 

Ing. František Petro poukázal na zdĺhavé procesy výkony kontroly verejného obstarávania na 

SO pre IROP, a to na základe uvedenia konkrétnych príkladov. Ing. Ľubomír Gerda ozrejmil 

pánovi poslancovi dôvody predĺženia ex-ante kontrol. Zároveň informoval, že proces 

predlžuje aj kontrola a monitoring projektov z programového obdobia 2007-2013, ktoré SO 

pre IROP vykonáva. Ing. František Petro skonštatoval, že zo strany VÚC je potrebné 

zabezpečiť lepší výkon kontroly. JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský dodal, že stav na SO pre IROP 

je dlhodobo nevyhovujúci, najmä podľa vyjadrení a skúseností prijímateľov a teda, či nie je 

potrebné zvýšiť kapacity z pohľadu ľudských zdrojov. Ing. Ľubomír Gerda informoval, že 

kapacity chýbajú najmä v oblasti verejného obstarávania.  JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

opätovne poukázal na to, že je to problém, ktorý treba riešiť.  

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. sa opýtal ako sú projekty v rámci SO pre IROP previazané na 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Ing. Ľubomír Gerda odpovedal, že nie sú 

previazané.  

(Prišiel 1 člen komisie: Prítomných 14 členov) 

 

Uznesenie č. .28/2020 
Komisia berie na vedomie plnenie požiadaviek z komisie bez pripomienok. 

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 14  

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja  

o poskytovaní dotácií 

  

Vyjadrenie:   

O materiáli podrobne informovali Ing. Jarmila Hviščová  a Ing. Marcela Juhászová, PhD. 

z Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice.  

 

Diskusia: 

K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Uznesenie č. 29/2020 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.3 

Prítomní: 14 

Za:12    Proti:0    Zdržal sa:2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.4: 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023 
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Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informoval Dipl. - Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. 
Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Hlinka, Stašo  

Predmetom diskusie boli témy:  

 

Na základe predloženého materiálu dôjde k poklesu kapitálových výdavkov položky vzdelá-

vanie – stavby. Dipl. - Kfm. Ing. Michal Demo ozrejmil dôvody poklesu kapitálových výdav-

kov pánovi poslancovi JUDr. Jaroslavovi Hlinkovi. 

 

Ing. Stanislav Staško požiadal o informáciu k projektom, ktoré tvoria súčasť prílohy rozpočtu 

bežné výdavky projekty, konkrétne ide o projekty „Ochrana a obnova biodiverzity v lesných 

ekosystémoch Košického kraja“a  KlimaPark Kysak,  

 

Požiadavka 1: Zaslať bližšie informácie k vyššie uvedeným projektom pánovi poslancovi Ing. 

Stanislavovi Staškovi.  

 

Ing. František Petro sa informoval o situácií pri zabezpečení strediska pre severnú časť oblasti 

Košice-okolie v rámci zimnej údržby, ktoré bolo schválené v zastupiteľstve. Výstavba stredi-

ska išla do úzadia v súvislosti s realizciou vrtu v Čižaticiach. Ing. Františka Petra zaujímalo 

v akom stave je situácia so strediskom a či Košický samosprávny kraj uvažuje s jeho výstav-

bou v rámci rozpočtu na rok 2021. Dipl. - Kfm. Ing. Michal Demo informoval, že v rozpočte 

kraja na rok 2021 sa s výstavbou strediska nepočíta.  

 

Ing. Kvetoslava Lipovská odpovedala pánovi poslancovi na jeho otázku týkajúcu sa 

zverejnenia plánu opravy a obnovy úsekov, ktorý má vypracovať Správa ciest KSK.  

 

Ing. Viktor Dulina doplnil informácie, prečo z jeho uhla pohľadu zostáva stredisko na zimnú 

údržbu v Klečeňove.  

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Uznesenie č. 30/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.4  

Prítomní: 14 

Za: 13                                         Proti: 0                                      Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5: 

Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne zá-

väzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č.  8/2008 a č. 5/2014 

 

Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informoval RNDr. Adrián Kuba, vedúci marketingového oddelenia. 
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Diskusia: 

RNDr. Adrián Kuba odpovedal pánovi poslancovi JUDr. Mgr. Ladislavovi Rovinskému, prečo 

je potrebné zmeniť logo Košického samosprávneho kraja.  

 

Ing. Stanislav Staško spolu s Ing. Michalom Kravčíkom, CSc. požiadali o doplňujúce infor-

mácie k výberu farieb. Odpovedal RNDr. Adrián Kuba, ktorého doplnil RNDr. Martin Smrčo.  

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu.  

 

Uznesenie č. 31/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 14 

Za:6                                           Proti:6                                   Zdržal sa: 2 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu č. 6: 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a  sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2019 

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informoval Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD., vedúci referátu 

regionálneho rozvoja a plánovania.  

(Odišiel1 člen komisie: Prítomných 13 členov) 
 

Diskusia: 

JUDr. Jaroslav Hlinka sa informoval o stave prípravy Integrovanej územnej stratégie 

Košického kraja. Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. podal členom komisie informácie 

o aktuálnom stave Integrovanej územnej stratégie a Štatúte rady partnerstva, ktorú pripravuje 

ORRUPaŽP. Zároveň informoval o výjazdových rokovaniach, ako aj o situácií v súvislosti so 

strategicko plánovacími regiónmi. Celkovo bude v rade partnerstva vytvorených 5 komôr, 

pričom územie bude rozdelené na 6 strategicko plánovacích regiónov.  

 

Rada partnerstva bude postavená na rozhodovaní v rámci kooperačných rád. Kooperačné rady 

budú vytvorené v území pričom na prvom zasadnutí bude schválený rokovací poriadok 

a zvolený predseda kooperačnej rady, ktorý bude územie zastupovať v regionálnej rade 

partnerstva. Zároveň informoval prítomných, že bolo predstavených 15 rozvojových 

programov na základe priorít KSK. Subjekty z územia však môžu prísť aj s vlastnými témami, 

pokiaľ im niektorá absentuje.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský požiadal o doplňujúce informácie ku spôsobu kreovania komôr, 

na ktoré mu Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD., odpovedal. Zároveň dodal, že Integrovaná 

územná stratégia (IÚS) bude schvaľovaná zastupiteľstvom Košického samosprávneho kraja. 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský poukázal na to, že poslanci neboli prizývaní v rámci 

výjazdových rokovaní k IÚS Košického kraja a bol by rád, ak by do budúcna mali viacej 

informácií.  
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Ing. Michal Kravčík, CSc. poukázal na to, že viacej sa debatuje o inštitucionálizácií ako 

o obsahovej stránke a potrebách územia. Z tohto dôvodu by odporúčal naštartovať procesy 

a začať diskusiu k fungovaniu obsahovej stránky a vyjadril svoju ochotu pomôcť.   

 

Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. odpovedal na otázku pána poslanca JUDr. Mgr. Ladislava 

Rovinského, čo z jeho uhla pohľadu absentuje v rámci hodnotenia plnenia PHSR.  

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a vziať na vedomie.  

 

Uznesenie č. 32/2020  
Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a vziať na vedomie.  

 

Hlasovanie č.6  

Prítomní: 13 

Za:13                                           Proti:0                                    Zdržal sa:0  

Návrh .bol schválený. 

 

K bodu č. 7: 

Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu v oblasti podpory envirovýchovy 

v rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia 

 

Vyjadrenie: 
O materiáli podrobne informoval Ing. Jaroslav Tešliar, riaditeľ Agentúry na podporu regionálneho 

rozvoja Košice,  

 

(Prišiel 1 člen komisie: Prítomných 14 členov) 
Diskusia: 

Ing. Jaroslav Tešliar odpovedal pánovi poslancovi Ing. Viktorovi Dulinovi  ohľadom časového 

harmonogramu.  

 

Ing. Tomáš Dražil, PhD. sa opýtal na ďalšie plány v súvislosti s Klima Parkom Kysak, keďže 

disponovať 6 hektárovým pozemkom ponúka príležitosť na ďalší rozvoj. Ing. Jaroslav Tešliar 

informoval o budúcich plánoch, ktoré však je potrebné rozvíjať.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský a Ing. František Petro sa informovali, či sa uvažuje pri výstavbe 

centra o tom, že ide o záplavové územie. Ing. Jaroslav Tešliar odpovedal na ich otázky.  

 

Ing. Štefan Staško požiadal o informáciu, či sa uvažovalo aj s inými lokalitami pri príprave 

projektového návrhu, napr. Škola v prírode Beňatina. Ing. Jaroslav Tešliar informoval, že 

v rámci Košického kraja je veľa lokalít, kde by bolo možné tento zámer uplatniť. Podľa jeho in-

formácií sa uvažovalo aj nad ďalšími alternatívami, ale presné rozhodnutie, prečo práve Kysak, 

nepozná.  

 

Informáciu doplnil pán poslanec Ing. Michal Kravčík, CSc., aby sa do budúcna uvažovalo o trans-

formácií niektorých škôl na vyšší stupeň vzdelávania, keďže sa stotožňuje s myšlienkou Klima 

Park Kysak a jeho zážitkovou formou, ako určitou alternatívou duálneho vzdelávania. RNDr. 

Martin Smrčo podporil myšlienku projektu, ako aj myšlienku pána poslanca Ing. Michala Kravčí-

ka, CSc.. 
 

Záver: 
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Uznesenie č. 33/2020  
Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.7  

Prítomní: 14 

Za: 14                                          Proti:0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8: 

Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2021 

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov. 
 

Diskusia: 

K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Záver: 

 

Uznesenie č. 34/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a vziať na vedomie.  

 

Hlasovanie č.8  

Prítomní: 14 

Za:14                                           Proti:0                                    Zdržal sa:0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9: 

Návrh Dodatku č. 1 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informovala PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov. 
 

Diskusia: 

RNDr. Martin Smrčo informoval, že sa mu páči myšlienka vzniku župných dní.  PhDr. Anna 

Heribanová odpovedala pánovi poslancovi Ing. Michalovi Kravčíkovi, Csc. na otázky 

súvisiace s organizáciou župných dní.  

 

Záver: 

 

Uznesenie č. 35/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.9  

Prítomní: 14 

Za: 14                                          Proti:0                                    Zdržal sa: 0 
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Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10: 

Návrh Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informovala PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov. 
 

Diskusia: 

K materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: 

 

Uznesenie č. 35/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.10  

Prítomní: 14 

Za: 14                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  na  

I. polrok 2021 

 

Vyjadrenie:  
O návrhu plánu úloh komisie ÚPaŽP na I. polrok 2021 informoval predseda komisie 

ÚPŽP  JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský. 
 

Diskusia: 

Ing. Michal Kravčík, CSc.  navrhol predsedovi spoločné rokovanie komisie školstva, 

regionálneho rozvoja a územného plánu a životného prostredia. Predseda komisie informoval, 

že bude nad týmto návrhom uvažovať. RNDr. Martin Smrčo požiadal o doplnenie bodu do 

plánu úloh:  

 

 Informatívna správa o stave a príprave Integrovanej územnej stratégie Košického kraja.  

 

Hlasovanie č.11  

Prítomní: 14 

Za:14                                           Proti:0                                    Zdržal sa:0 

 

Poslanci tento doplňujúci bod jednohlasne odsúhlasili.  

 

Záver: 

 

Uznesenie č. 36/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.12  
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Prítomní: 14 

Za:14                                           Proti:0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 12: 

Informácia SVP, š.p. OZ Košice o priebehu povodní na rieke Hornád z októbra 2020 

a o protipovodňových opatreniach 

 

Vyjadrenie: 

Zaslaný email od Ing. Stanislava Dobrotku, technicko-prevádzkového námestníka: 

„Z dôvodu zhoršujúcej sa pandemickej situácie a opatrení prijatých v našej organizácii na 

predchádzanie ochoreniu na Covid - 19 chcem ospravedlniť neúčasť pracovníkom SVP š.p. 

OZ Košice na dnešnom rokovaní Komisie ÚPaŽP.  

 

Požiadavka 2: Požiadať Ing. Stanislava Dobrotku o materiál: Správa o priebehu povodňovej 

aktivity príslušným orgánom štátnej správy ochrany pred povodňami, ktorý predkladajú  

správcovia vodných tokov a vodných stavieb od II. stupňa povodňovej aktivity. Následne túto 

správu distribuovať členom komisie.  

 

RNDr. Martin Smrčo sa informoval ohľadom znečistenia priehrady. Ing. Michal Kravčík, CSc. 

informoval, že bolo zorganizované stretnutie so županom a spoločne s JUDr. Mgr. 

Ladislavom Rovinským poukázali na problémy s manažmentom priehrady. Zároveň Ing. 

Michal Kravčík, CSc. informoval, že je potrebné problém riešiť systémovo. Ing. František 

Petro vyjadril pánovi poslancovi podporu.  

 

K bodu č. 13: 

Aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, INOBAT, Strategic-

ký park Haniska, agrokruhy, krajská futbalová liga ) 

 

Vyjadrenie: 

 

K téme INOBAT poskytla aktuálne informácie  Mgr. Alexandra Kováčiková 

 

K téme krajská futbalová liga poskytli aktuálne informácie JUDr. Ing. Lucia Pivarníková , 

referent pre šport odboru školstva  

 

K téme agrukruhy, GLIP a Geosurvey bola z odboru projektov a investícií zaslaná informa-

tívna správa (viď. príloha 13). 

 

K téme Strategický park Haniska  aktuálna informácia je poskytnutá referátom ÚPaŽP: 

- V zmysle plnenia uznesenia zastupiteľstva KSK č.390/2020 zo dňa 29.júna 2020 referát 

ÚPaŽP vypracoval návrh „Zadania“ pre spracovanie územnoplánovacieho podkladu 

„Územná prognóza strategických hospodárskych parkov Košickej kotliny“. Názov bol 

upravený podľa pripomienok vedenia KSK, následne v rámci prerokovania návrhu 

Zadania bol v zmysle stavebného zákona odoslaný dotknutým subjektom štátnej správy 

a samosprávam so žiadosťou o vyjadrenie. 

 

Požiadavka 3: Tajomníčka komisia má zaslať krátku informáciu členom komisie k vyššie 

uvedeným témam aj prostredníctvom emailu.  
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K bodu č. 14 

Návrhy, podnety, požiadavky 

 

K bodu č. 15: 

Rôzne 

 

K bodu č. 16: 

Záver 

Predseda komisie JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský konštatoval, že program rokovania komisie 

bol vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a poprial im pekný deň.  

 

 

 

.................................................... 

Ing. Ľudmila Sekeráková 

tajomníčka komisie 

...................................................... 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský   

predseda komisie 

 

      v.z. Barbora Kováčová 


